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Protokół nr XLVII/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim 

z dnia 29 sierpnia 2017 r. 

Na sesji byli obecni: radni ( nieobecni radni: R.Sós, H.Majdański ), burmistrz Paweł  

Mierzwiak, z-ca burmistrza Mirosław Walencik, skarbnik J.Kuca oraz sekretarz I.Prokop. 

Listy osób obecnych na sesji, stanowią załączniki do protokołu. 

 

Porządek obrad 

1.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3.   Zatwierdzenie protokołu  z XLVI sesji Rady Miejskiej. 

4. Informacje przewodniczącego rady o sprawach, które wpłynęły do Rady Miejskiej w 

okresie międzysesyjnym. 

5.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz informacje 

burmistrza o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji i realizacji uchwał podjętych 

na ostatniej sesji. 

6.   Analiza  wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 r. 

7.   Podjęcie uchwał: 

1/ w sprawie zmiany uchwalonej uchwały budżetowej gminy Nowogród Bobrzański na 2017 

rok ( druk nr 274 ), 

2/ w sprawie przyjęcia dotacji ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej ( druk nr 275 ), 

3/ w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków gminnego 

zespołu interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania ( druk nr 276 ), 

4/  w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy     

( druk nr 277 ), 

5/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego tereny ul. Leśnej w Nowogrodzie Bobrzańskim ( druk nr 278 ). 

8.    Interpelacje, zapytania i wnioski radnych  oraz sprawy różne.   

9.   Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim. 
 

Do pkt 1.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący  rady Robert Milto otworzył obrady słowami: „Otwieram  XLVII sesję 

Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim”, przywitał obecnych i potwierdził 

frekwencję radnych, upoważniającą radę do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Do pkt 2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący R.Milto odczytał porządek obrad i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę. 

Wnioski, w imieniu burmistrza, zgłosił M.Walencik – zastępca burmistrza, o wprowadzenie w 

pkt 7 porządku obrad: 1/ ppkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XLVI/268/2017 z dnia 27 czerwca 2017 r. w sprawie rozwiązania Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Nowogrodzie Bobrzańskim ( druk nr 279 ); 2/  w ppkt 7. Podjęcie uchwały 

w sprawie zagospodarowania mienia po przekształceniu Publicznego Gimnazjum im. 

Henryka Brodatego w Nowogrodzie Bobrzańskim w Szkołę Podstawową nr 2 w 

Nowogrodzie Bobrzańskim, z siedzibą przy ul. Kościuszki 41 ( druk nr 280 ); 3/ w ppkt 8. 

Podjęcie uchwały zagospodarowania mienia po rozwiązaniu gminnej jednostki organizacyjnej 

– Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Nowogrodzie Bobrzańskim, z siedzibą przy 

ul. Marcinkowskiego 2 ( druk nr 281 ); 4/ w ppkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
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opisu granic stałych okręgów wyborczych utworzonych na terenie miasta i gminy Nowogród 

Bobrzański ( druk nr 282 ); 5/ w ppkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany opisu granic 

stałych obwodów głosowania utworzonych na terenie Gminy Nowogród Bobrzański ( druk nr 

283 ). Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad w/w uchwał: za przyjęciem 

wniosku głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Głosowanie nad porządkiem 

obrad z wprowadzonymi jw. zmianami: za przyjęciem głosowało - 13 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Porządek obrad ze zmianami został przyjęty. 

 

Do pkt 3.   Zatwierdzenie protokołu  z XLVI sesji Rady Miejskiej. 

Protokół był do wglądu w biurze rady oraz został przesłany radnym pocztą elektroniczną. 

Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu został przyjęty jednogłośnie. 

Do pkt 4. Informacje przewodniczącego rady o sprawach, które wpłynęły do Rady Miejskiej w 

okresie międzysesyjnym. 

Informacje na temat  otrzymanej korespondencji  przedstawił  przewodniczący rady Robert 

Milto  ( stanowią załącznik do protokołu ). 

 

Do pkt 5.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz 

informacje burmistrza o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji i realizacji uchwał 

podjętych na ostatniej sesji. 

Odpowiedzi na pytania i wnioski zgłoszone przez radnych, w imieniu burmistrza, udzielił 

zastępca M.Walencik. 

Radnej E.Kaziów w sprawie wniosków dot. stanu dróg powiatowych, otrzymano pismo z 

Zarządu Dróg Powiatowych ( radnej przekazano kopię ) z informacjami o wykoszeniu 

pobocza drogi powiatowej między Bogaczowem a Wysoką oraz zamiarze ustawienia tablicy z 

nazwą miejscowości Wysoka. 

Radnej A.Dulskiej – z urzędu nie wydano zezwolenia na składowanie odpadów zielonych na 

terenie tzw. „lotniska” na osiedlu Zatorze w Nowogrodzie Bobrzańskim. 

Radnemu T.Sawickiemu – 1/ wiata w Klępinie została naprawiona, 2/ natomiast wiata 

przystankowa zostanie naprawiona po wycenie kosztów, 3/ naprawa ubytków nawierzchni ul. 

Klonowej w Klępinie wykonywana jest w miarę możliwości roboczo-materiałowych, lecz 

niestety, po ostatnich gwałtownych ulewach, materiał uzupełniający dziury spłynął. 

Radnej A.Loch – 1/ usytuowanie przystanku autobusowego na ul. Pocztowej w Nowogrodzie 

Bobrz. jest rozwiązaniem tymczasowym, przewidzianym na okres wykonywania 

modernizacji dróg w rejonie ul. Nadbrzeżnej, po wykonaniu prac nastąpi powrót do 

uprzedniej organizacji ruchu tzn. przystanek ponownie będzie znajdował się przy ul 

Nadbrzeżnej. 2/ przeprowadzenie reorganizacji ruchu na ulicach Żarskiej i Pocztowej, celem 

poprawy bezpieczeństwa, jest sprawą trudną do przeprowadzenia z uwagi na fakt, że krzyżują 

się tam drogi o odmiennych kategoriach tj. droga krajowa, droga wojewódzka oraz 

powiatowa ( od strony Krzywańca ), 3/ prace związane z wyrównaniem nawierzchni dróg 

mają zostać przeprowadzone do października br. 

Radnemu A.Brodzikowi – reorganizacja ruchu na ul. św. Jadwigi może zostać 

przeprowadzona po uporządkowaniu tematu związanego z przejazdem i parkowaniem aut 

koło kościoła św. Bartłomieja w Nowogrodzie Bobrz. 

Radnemu J.Markulakowi – na drodze do Sobolic piach zostanie uprzątnięty w ciągu tygodnia.        

 

Informacje  burmistrza P.Mierzwiaka o działaniach z okresu międzysesyjnego. 

- 30 czerwca br. spotkania w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie pozyskania z programu 

Regionalnego Programu Rozwoju Lokalnego dofinansowania na termomodernizację 

budynków oraz złożenia przygotowanej dokumentacji na modernizację oczyszczalni ścieków 

w  Nowogrodzie Bobrzańskim; 
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- 3 lipca br. spotkanie w Urzutach; 

- urlop do 15 lipca br. 

- 15 lipca br. festyny w Nowogrodzie Bobrzańskim i w Bogaczowie; 

- 17 lipca br. 1/ spotkanie z prezesem SKO w Zielonej Górze dot. upoważnienia prowadzenia 

indywidualnej sprawy o wydanie decyzji administracyjnej, wiążącej się z wójtem gminy 

Brzeźnica ( decyzja dot. kotłowni c.o. w budynku, w który mieszka wójt ); 2/ podpisanie 

porozumienia z gminą Świdnica, 3/ odbiór map ze Starostwa Powiatowego oraz dowodów 

osobistych z Komendy Policji w Zielonej Górze; 

- 18 lipca br. 1/ spotkania z przedstawicielami Koła Wędkarskiego w sprawie wyznaczenia 

miejsca postojowego przy domku wędkarza, 2/ spotkanie z mieszkańcami lokalu, który został 

zlicytowany na temat możliwości udzielenia im pomocy; 

- 19 lipca br. spotkania organizacyjne m.in. w sprawie dożynek w Przybymierzu oraz z radą 

budowy ul. Nadbrzeżnej; 

- 20 lipca br. 1/ spotkanie w sprawie termomodernizacji budynku w Przybymierzu, 2/ odbiór 

dokumentów kosztorysowych i aktualizacyjnych dot. budowy ścieżki rowerowej, 3/ spotkanie 

z mieszkańcami miasta skarżącymi się na uciążliwości związane z hodowlą gołębi i 

usytuowaniem gołębnika; 

- 25 lipca br. spotkania: 1/ z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie zgłaszanych 

wniosków dot. złego stanu dróg powiatowych oraz ich realizacji, 2/ z dyrektorem Stacji 

Pogotowia Ratunkowego w Zielonej Górze n/t możliwości i przekazania do stacjonowania 

jednej z karetek oraz utworzenia punktu ratownictwa medycznego w remizie OSP w 

Nowogrodzie Bobrzańskim; 

- 26 lipca br. spotkanie z mieszkańcami Białowic oraz gminy Żary w sprawie możliwości 

naprawy odcinka drogi do wsi; 

- 27 lipca br. spotkanie w Niwiskach dot. programu rewitalizacji; 

- 28 lipca br. spotkania: 1/ w sprawie złożonego wniosku konkursowego ( ścieżka rowerowa  

„Szlak Bobra” ) w ramach konkursu ogłoszonego przez LGD „Między Odrą a Bobrem” i 

wyjaśnienia niejasnej interpretacji określenia  „miejsce rekreacji”,  2/ w Gorzowie Wlkp. z 

ministrem rolnictwa; 

- 2 sierpnia br. spotkania:  z radą budowy ul. Nadbrzeżnej w Nowogrodzie Bobrzańskim oraz 

w Starostwie Powiatowym w sprawie wydania opinii dot. budowy nawierzchni ul. Leśnej w 

Nowogrodzie Bobrzańskim; 

- 3 sierpnia br. spotkania: 1/ z Zarządem Powiatowego Związku Gmin w sprawie organizacji 

transportu dzieci do szkół w nowym roku szkolnym, 2/ z powiatowym inspektorem nadzoru 

budowlanego w sprawach zakończonych prac przy świetlicy w Wysokiej oraz wyjaśnień dot. 

nieprawidłowego wykonania prac świetlicy w Drągowinie; 3/ w Urzędzie Marszałkowskim w 

sprawie wyjaśnienia przebiegu drogi do Białowic; 

- 4 sierpnia br. podpisanie aktu notarialnego z nabywcami nieruchomości; 

- 5 sierpnia br. udział w spotkaniu gołębiarzy w Szczecinie wraz z przedstawicielami Klubu 

Lotów Gołębi Długodystansowych w Nowogrodzie Bobrzańskim; 

- 9 sierpnia br. 1/ wywiad w „Radiu Zachód”, 2/ pomoc mieszkańcom Klępiny podtapianym 

w wyniku wystąpienia obfitych opadów deszczu ( ma być ogłoszony przetarg na wykonanie 

prac melioracyjnych we wsi );   

- 11 sierpnia br. 1/ udział w posiedzeniu zespołu kryzysowego w starostwie w Zielonej Górze 

n/t lokalizacji magazynu sprzętu ratownictwa oraz zaopatrzenia magazynów znajdujących się 

w poszczególnych gminach; 

- 15 sierpnia br. turnie piątek piłkarskich oraz festyn rodzinny przy kościele NMP w 

Nowogrodzie Bobrz.; 

- 16 sierpnia br. zebranie wiejskie w Pierzwinie; 
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- 17 sierpnia br. 1/ spotkanie w starostwie dot. drogi do Białowic ( częściowo już naprawionej 

przez powiat ), 2/ konkursowa ocena dekoracji przygotowanych przez sołectwa do gminnych 

dożynek, 3/ spotkanie w sprawie zaleceń inspektora sanitarnego dot. pomieszczeń pracy w 

MGOPS w Nowogrodzie Bobrzańskim; 

- 19 sierpnia br. dożynki gminne w Przybymierzu; 

- 21 sierpnia br. 1/ spotkanie w LGD „Między Odrą a Bobrem” w Zaborze w sprawie 

ogłaszania naborów konkursowych; 

- 22 sierpnia br. 1/ spotkanie z pracownikami Przedszkola Samorządowego w Nowogrodzie 

Bobrzańskim,  2/ podpisanie aktu notarialnego z nabywcami nieruchomości, 3/ spotkanie w 

Urzędzie Marszałkowskim n/t programu PROW ( w zakresie szkoleń );   

- 23 sierpnia br. spotkanie z dyrektorami szkół gminnych dot. przyznawania stypendiów oraz 

organizacji dowozów szkolnych w roku szkolnym; 

- 24 sierpnia br. III gminny „Bieg Bobra”, 

- 27 sierpnia br. spotkania dot. złożenia wniosku na modernizację oczyszczalni ścieków w 

Nowogrodzie Bobrzańskim oraz z radą budowy ul. Nadbrzeżnej; 

- 29 sierpnia br. spotkanie w starostwie dot. uzgodnienia w zakresie porozumienia w sprawie 

zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie gminy.     

 

Do pkt 6.   Analiza  wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 r. 

 

Informacje z zakresu wykonania budżetu w formie pisemnej radni otrzymali wraz z 

dokumentami przesłanymi na sesję. Omówienia na sesji dokonała skarbnik J.Kuca. Do 

przedstawionych informacji nie zgłoszono pytań i uwag. 

 Radny T.Sawicki, po uprzednim zgłoszeniu u przewodniczącego rady, opuścił obrady sesji. 

 

Do pkt 7.   Podjęcie uchwał: 

 

Do ppkt 1/ w sprawie zmiany uchwalonej uchwały budżetowej gminy Nowogród Bobrzański 

na 2017 rok ( druk nr 274 ). 

Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. W wyniku 

wprowadzenia zmian, planowane dochody budżetu gminy na 2017 rok wyniosą: 

36.856.861,58 zł; wydatki 39.950.009,13 zł ; planowany deficyt w kwocie 3.093.147,55 zł. 

Uwag i pytań nie zgłoszono, wszystkie komisje zaopiniowały projekt pozytywnie ( w zał. do 

protokołu ). W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za 

przyjęciem głosowało - 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0 ( uchwała nr 

XLVII/270/2017 ). 

 

Do ppk 2/ w sprawie przyjęcia dotacji ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej ( druk nr 275 ). 

Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag i pytań nie 

zgłoszono, wszystkie komisje zaopiniowały projekt pozytywnie ( w zał. do protokołu ). W 

wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem głosowało - 

12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0 ( uchwała nr XLVII/271/2017 ). 

 

Do ppkt 3/ w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

gminnego zespołu interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania ( druk nr 276 ). 

Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag i pytań nie 

zgłoszono, wszystkie komisje zaopiniowały projekt pozytywnie ( w zał. do protokołu ). W 
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wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem głosowało - 

12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0 ( uchwała nr XLVII/272/2017 ). 

 

Do ppkt 4/  w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz 

najemcy  ( druk nr 277 ). 

Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag i pytań nie 

zgłoszono, wszystkie komisje zaopiniowały projekt pozytywnie ( w zał. do protokołu ). W 

wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem głosowało - 

12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0 ( uchwała nr XLVII/273/2017 ). 

 

Do ppkt 5/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego tereny ul. Leśnej w Nowogrodzie Bobrzańskim ( druk nr 278 ). 

Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag i pytań nie 

zgłoszono, wszystkie komisje zaopiniowały projekt pozytywnie ( w zał. do protokołu ). W 

wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem głosowało - 

12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0 ( uchwała nr XLVII/274/2017 ). 

 

Do ppkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/268/2017 z dnia 27 czerwca 

2017 r. w sprawie rozwiązania Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Nowogrodzie 

Bobrzańskim ( druk nr 279 ). 

Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag i pytań nie 

zgłoszono, wszystkie komisje zaopiniowały projekt pozytywnie ( w zał. do protokołu ). W 

wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem głosowało - 

12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0 ( uchwała nr XLVII/275/2017 ). 

 

Do ppkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zagospodarowania mienia po przekształceniu 

Publicznego Gimnazjum im. Henryka Brodatego w Nowogrodzie Bobrzańskim w Szkołę 

Podstawową nr 2 w Nowogrodzie Bobrzańskim, z siedzibą przy ul. Kościuszki 41 ( druk nr 

280 ).  

Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag i pytań nie 

zgłoszono, wszystkie komisje zaopiniowały projekt pozytywnie ( w zał. do protokołu ). W 

wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem głosowało - 

12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0 ( uchwała nr XLVII/276/2017 ). 

 

Do ppkt 8. Podjęcie uchwały zagospodarowania mienia po rozwiązaniu gminnej jednostki 

organizacyjnej – Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Nowogrodzie Bobrzańskim, z siedzibą 

przy ul. Marcinkowskiego 2 ( druk nr 281 ). 

Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag i pytań nie 

zgłoszono, wszystkie komisje zaopiniowały projekt pozytywnie ( w zał. do protokołu ). W 

wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem głosowało - 

12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0 ( uchwała nr XLVII/277/2017 ). 

 

Do ppkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany opisu granic stałych okręgów wyborczych 

utworzonych na terenie miasta i gminy Nowogród Bobrzański ( druk nr 282 ). 

Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag i pytań nie 

zgłoszono, wszystkie komisje zaopiniowały projekt pozytywnie ( w zał. do protokołu ). W 
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wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem głosowało - 

12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0 ( uchwała nr XLVII/278/2017 ). 

Do ppkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany opisu granic stałych obwodów głosowania 

utworzonych na terenie Gminy Nowogród Bobrzański ( druk nr 283 ). 

Projekt uchwały szczegółowo omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag i pytań nie 

zgłoszono, wszystkie komisje zaopiniowały projekt pozytywnie ( w zał. do protokołu ). W 

wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem głosowało - 

12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0 ( uchwała nr XLVII/279/2017 ). 

Do pkt 8.    Interpelacje, zapytania i wnioski radnych  oraz sprawy różne.   

Radna E.Kaziów – wnioski pisemne w sprawach: 1/ naprawy nawierzchni drogi powiatowej 

do Wysokiej, 2/ zasypania dziury w poboczu drogi powiatowej ( za tablicą z nazwą 

miejscowości Sterków ), 3/ naprawy nawierzchni drogi powiatowej z Krzewin do krzyżówki 

drogi krajowej nr 27, 4/ postawienia tablicy z nazwą miejscowości Bogaczów ( od strony 

Sterkowa ). 

Radna A. Dulska – propozycja nieodpłatnej wymiany gruntów z Nadleśnictwem dot. odcinka 

drogi - gruntów należących do Lasów Państwowych  (od ul. Gajowej w kierunku ul. Tama 

Kolejowa), która  rozwiązałaby problemy mieszkańców z dojazdem do ul. Pocztowej. 

Radna A.Loch – 1/ zapadnięta ( koło studzienki ) część chodnika przy ul. Słowackiego, co 

prawdopodobnie wiąże się z brakiem drożności rury odprowadzającej wodę do kanalizacji 

burzowej; pytanie również czy część rury będzie uzupełniona-wymieniona, 2/ poprawa 

bezpieczeństwa pieszych na wąskim odcinku ul. Słowackiego; propozycja oznaczania 

poziomego nawierzchni ulicy ( wymalowanie pasa przejścia chodnikiem ) lub wprowadzenie 

ograniczenia prędkości przejazdu pojazdów, 3/ pytanie o termin zakończenia prac 

modernizacji dróg ul. Nadbrzeżnej i okolicznych ( radna otrzymała odpowiedź ). 

Radny A.Brodzik – 1/ uszkodzone słupki przy ul. Rynek w Nowogrodzie Bobrz.; 2/ dziury na 

drodze powiatowej odcinek od wjazdu z ul. Majowej na ul. Rynek, 3/ na ul. Witosa ( przy nr 

6 ) dziury w nawierzchni przy wjeździe, 4/ do usunięcia suche gałęzie na drzewach przy ul. 

Rynek oraz uschnięta wierzba, 5/ przegląd urządzeń ( szczególnie drewnianych ) 

znajdujących się na placu zabaw przy przedszkolu na ul. Kościuszki, 6/ zmiana tabliczki na 

pomniku ( widnieje zapis XXX-lecia Wojska Polskiego ) – zdaniem radnego zapis 

kontrowersyjny, przy obecnie wprowadzanej ustawie dekomunizacyjnej. 

Radny J.Markulak – 1/ zarośnięta droga żużlowa od Sobolic, 2/ w dalszym ciągu nie 

dokończono prac związanych z uprzątnięciem pozostałości pomników znajdujących się w 

lesie przy cmentarzu w Drągowinie. 

Radny R.Milto – problemy ( zalewanie wodą domów ) mieszkańców ul. Porzeczkowej w 

Nowogrodzie B.  podczas opadów deszczu wynikające z niezakończenia prac budowy 

odwodnienia oraz zbiornika retencyjnego na wody opadowe spływające z osiedla 

Słonecznego. 

Radna W.Jastrzębska zapytała o przewidywany termin wspólnej komisji objazdowej po 

terenie gminy. W trakcie dyskusji ustalono, że rozpocznie się od godz. 9:00 w drugiej połowie 

września br. Informacja o dokładnym terminie zostanie radnym przekazana.   

Do pkt 9.   Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim. 

Ponieważ został wyczerpany porządek obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie 

Bobrzańskim i więcej pytań nie zgłaszano, przewodniczący obradom radny Robert Milto  o 

godz. 18:30  zamknął sesję słowami: „Zamykam obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w 

Nowogrodzie Bobrzańskim”. 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Wanda Kwas          Robert Milto 


